
Vragen vanuit de raad aan het college:  

A. Schriftelijke vragen als bedoeld in artikel 36 Reglement van Orde  

B. Schriftelijke vragen ter mondelinge beantwoording in de raads- of commissievergadering  

C. Technische vragen   

Categorie: A  

Onderwerp: Flexwoningen 

Naam en fractie: P.A. Vos, VVD Zevenaar  

Datum indienen: 02-06-2020  

Afdeling: ……….. (door organisatie in te vullen)  

Contactpersoon: …………… (door organisatie in te vullen)  

Inleiding/Aanleiding:  

Motie Flexwoningen 9 oktober 2019 en Motie woning enquête 7 november 2019 en commissie 

ruimte van 27 mei 2020 

Vraag/Vragen:  

Vraag 1. Wat is de status van de motie woning enquête?  
Antwoord: Wij hebben een raadsinformatiebrief in voorbereiding voor het beantwoorden van de 
motie. 

Vraag 2. En wanneer denkt het college met een terugkoppeling te komen? 
Antwoord: Wij komen voor de zomervakantie met een reactie via een raadsinformatiebrief.  

Vraag 3. In de commissie vertelde de portefeuillehouder dat de markt niet veel respons geeft op de 
vraag op flexwoningen. Ook jongeren zijn op zoek naar normale woningen. Kan aangegeven 
worden welke uitvraag hier bedoeld wordt?  
Antwoord: Wij krijgen geen specifieke vragen dan wel aanvragen voor flexwoningen. Wij hebben 

gesproken met de jongeren uit Aerdt. Zij geven aan graag een (traditionele) dan wel normale 

woning te willen kopen of huren.  

Vraag 4. Op welke respons en van wie reageert de portefeuillehouder? 
Antwoord: Zie antwoord vraag 3. 

Vraag 5. Zijn er locaties in kaart gebracht waar flexwoningen in de regio geplaatst kunnen worden? 
Antwoord: Vanuit de woondeal is afgesproken dat de regio gaat onderzoeken of het realiseren van  
flexibele en tijdelijke woningen en/of vernieuwende bouwconcepten een (tijdelijke) oplossing is 
voor het inlopen van het woningtekort op de korte termijn. De afspraak is nog niet uitgevoerd en 
wordt opgepakt bij een van de versnellingstafels. Deze starten september 2020. 


